
Referat af bestyrelsesmøde 21. august 2012 i Amager Badminton Club. 
 
 
Til stede: Per Munch (PM), Morten Munch (MM, Martin Hindsbo (MH), , Martin Borch (MB), 

Jørgen Jensen (JJ), Marianne Bjerborg,  Per Reslow, Jan Sølyst. Thomas Wilkens, Jan 
 
Referent:  Martin Borch 
 
Afbud:  - 
 
  

Referat fra sidste møde godkendt. 
 
USU: Vi skal forsøge at få mere styr på USU i forbindelse med Mads-Emils afgang. Der tages 

skridt til et møde med Jan ?, Thomas. Marianne og Majken, hvor bla. Arbejdsopgaver 
fordeles. Jan Indkalder til møde og får i uge 34 datoer fra Thomas om hvornår han har 
mulighed for at deltage. Flere administrative opgaver kan fremover lægges hos 
Halinspektøren. Derved kan vi få draget halinspektøren mere ind i arbejdet så denne 
person bliver en gennemgående figur og omdrejningspunkt i USU sammen med USU 
formand, ungdomsudvalg og trænere. Majken kan tage kontakt til Per M. vedr. 
honorering for at koordinere trænerarbejdet.  

 
Byggeudv: Jan afrunder vores byggeprojekt. Starten var lidt træg, men sluttede godt, hvor alle fik 

præsteret, som de skulle. I sidste ende falder tingene på plads. Detaljerne findes og rettes 
til snarest. 

 Afslutningsforretning foretages meget snart, formentligt i uge 35. 
 Det er foreslået, at vi holder en lille uofficiel indvielse/reception. 
 Alle opfordres til at komme med forslag til, hvad vi skal benytte det store rum til. 
 Medlemmerne opfordres især til at komme med forslag til, hvordan lokalerne kan 

udnyttes og bruges bedst muligt.  
   
Veteran: Det ser fint ud her i starten. Jan har indkaldt holdledere til møde.  
   
Senior: Vi starter med mange spillere på træningen og er kommet godt i gang. 
 Der har været træning i BC37 her i sommer. 
 
Øko. Der er nogle stykker, som skal rykkes for kontingent. Grønjordskollegiet har glemt at 

betale efter de har få ny mand på posten. Skal rykkes pænt. Martin H. tager aktion. 
 Helle skal fremover gemme rykkerskrivelser elektronisk. 
 Til næste møde bedes Helle komme og give status på foreningspakken. 
 Ungdomsspillerne skal ikke rykkes for betaling med det samme, da der er flere ting, som 

skal falde på plads for mange spillere. Det kan være om de spiller 2 eller 3 gange. 
 
Motionist: Per Munch taler med Peder Thyme om træningsmuligheder. 
 
Bestyrelse: Martin taler med Claus C. om muligheder som veteran og sponsorarbejde. Jan S. kunne 

muligvis tage USU rollen, mest for at koordinere arbejdet. 
  
 
Næste møde:  tirsdag den 25. september. 17.00 økonomiudvalg. – 18.00 bestyrelsesmøde. 


